
Zápisnica 
z XIV. zasadnutia Komisie verejného poriadku pri MZ MČ Košice-Sídl. KVP, konaného dňa   

14.12.2016 v priestoroch MÚ. 
 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 
Program : 
1. Otvorenie 
2. Informácie zo zasadnutia MiR 
3. Aktuálne problémy MČ Košice – Sídlisko KVP  
4. Rôzne 
5. Záver 
 
Priebeh rokovania komisie : 
Bod 1.  Rokovanie  komisie zahájil predseda. Na úvod privítal členov a nečlenov komisie. 
‐ predstavenie hlavných vecí zasadnutia: 

1) kamery 
2) aktuálna verejná bezpečnosť na chodníkoch a cestách 

Bod 4. 
p. Juríček: Uzamykateľné kontajneroviská 
p. Takáč: 70 000 na uzamykateľné kontajneroviská nebude schválených. Sú 3 varianty: 1) využijeme 
státia pevné (kontajnery oproti sebe, rozličné státia...) 
2) uzamykateľné kontajneroviská tam kde nie je kontajnerové státie (kumulovanie do jedného bodu). 
Menšie zlúčiť do jedného väčšieho. Vôľa je, ale určite nie 70 000. 
p. Juríček: Nebude na Čordákovej. 
p. Tóth: Urobte petície 
p. Takáč – Bolo povedané, že sa to nedá. Museli by byť celé uzatvorené 
p. Juríček: Predbehla nás Moldava nad Bodvou. Zaviedli podzemné kontajneroviská 
p. Takáč: Chceli sme na zber šatstva 4 kontajnery. Nemôžeme bez súhlasu mesta. Odpad rieši Kosit. 
Sme všetci za podzemné kontajneroviská, ale nedá sa týmto smerom. Sú poslanci, ktorí sú proti 
kontajnerom. 
p. Juríček: Nech sú kontajneroviská pravidelným bodom komisie. 
P. Takáč: Ľudia brány nezatvárajú 
p. Bukala: Naši spoluobčania chodia každú chvíľu. Neviem či s tým niečo urobíme. 
p. Kopčo: Navrhujem jeden vyskúšať najprv. 
p. Takáč: Mohli by vyjsť 3‐4 a uvideli by sme, že čo. 
p. Tóth: By ste sa čudovali ako sú ľudia proti. 
p. Kopčo: Zbytočne robiť niečo keď ľudia nebudú chcieť. 
p. Tóth: Keď budú zatvorené, Kosit nebude zametať. Oni neberú ak je niečo vedľa. 
p. Juriček: Ľudia si na to zvyknú. 
p. Tóth: Osobne nie som proti. My to pretlačíme, ale viete, ľudia píšu petíciu. Nemôžeme donútiť. 
p‐ Juríček: Urobiť nejaký vzor treba. 
p. Tóth: Urobíte anketu? 
p. Juríček: Urobím, ale potrebujem Vašu podporu. 
p. Tóth: Keby sme mali vlastný podnik, tak si to sami aj robíme. 
               Na jar sa bude rozkopávať chodník, preto sa nebude riešiť. 
p. Juríček: Na Čordákovej ulici nie je po prekopávke upravený chodník.  Dal som podnet. Už sú tomu 3 
týždne.  
p. Takáč: Je zákon 211. Úrad do 8 dní  musí dať odpoveď. 
p. Tóth: Prepošlem Vám formulár. 
p. Juríček: Nikto to nedozoruje. Tak sa nedá robiť. 



p. Takáč: Na Klimkovičovej bude prenesená kamera. Chceme parkovanie riešiť ináč. Osadia 40 značiek 
„Zákaz vstupu autám nad 5 m“. Smerované na kostol, Pod Šuhajom, autoumyvárka. Plánujeme 
kameru, ktorá by zaberala parkovisko pred Billou. Neviem či dať to na dispečing, alebo centrálu. 
p. Tóth: Budeme mať viacero kamier. Minimálne 10 do konca budúceho roka. Požiadame 1‐2 
príslušníkov mestských. 
p. Kopčo: Sú mestské časti, ktoré sú napojené na mestskú políciu. Hneď sa posielajú hliadky. Môj 
návrh. Spolupráca s obcami. Či vývod na štátnu políciu alebo vývod na Magistrát. Je lepšie keď občan 
zatelefonuje, že tu je bitka. Potom sa vie, že tam je kamera. V meste chytáme páchateľov rýchlo. 
p. Takáč: Dalo by sa na Dénešovej, aby kameru využívala štátna polícia? 
p. Kopčo: Kamery na štátnu či na mestskú... 
p. Takáč: Dobre, ďakujem. 
p. Tóth: Chceme kamery, pán starosta nechce. 
p. Takáč: Prosba na pána Velka, aby to nebolo represívne s tým parkovaním. Chceme rozbehnúť 
v januári, februári ale reálne vidím od 1. Apríla, že bude možné pokutovať. 
p. Cmórik: Nech sa poriadne osadí značka. 
p. Takáč: Možno vo forme údržby sa bude dať. 
P. Juríček: Grant na kontajnery. Ako to dopadlo u nás? 
p. Tóth: Urgovali sme úrad 2‐3 krát, že je výzva. My sme všetci za. 
p. Tóth: Ukončenie zasadnutia. 
 
 
 

V Košiciach 19.12.2016                                                    Vojtech Tóth v.r 

                                                                                              predseda KVP 

 


